
 

Αθήνα, 9 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: «Προβλήματα καταβολής Μισθοδοσίας των υπαλλήλων του 

Ινστιτούτου Γεωπονικών Επιστημών λόγω  κατάσχεσης  των 

λογαριασμών του Ινστιτούτου από την ΕΥΔΑΠ» 

Σύμφωνα με ανακοίνωση που εξέδωσε στις 30/6/2020 η ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ 

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΣΥΛΛΟΓΩΝ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΥΠ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ (ΠΟΣΕΥΓ), 

έχουν περάσει ήδη πάνω από 3 μήνες από τότε που έχει προκύψει πρόβλημα 

μισθοδοσίας των υπαλλήλων του Ινστιτούτου Γεωπονικών Επιστημών (ΙΓΕ), 

λόγω της κατάσχεσης των λογαριασμών του Ινστιτούτου από την ΕΥΔΑΠ για 

ανεξόφλητο υπόλοιπο, μεταξύ αυτών και του λογαριασμού μισθοδοσίας.  

Μια τέτοια ενέργεια όπως η κατάσχεση των λογαριασμών ενός Νομικού 

Προσώπου Δημοσίου Δικαίου (ΝΠΔΔ) όπως είναι το ΙΓΕ από την ΕΥΔΑΠ 

είναι στην ουσία μια ενέργεια που δεν συνάδει με το  ότι η ΕΥΔΑΠ είναι 

Οργανισμός Κοινής Ωφέλειας. Αντίθετα η επιβολή  οικονομικής ασφυξίας στη 

λειτουργία ενός  Δημόσιου Ιδρύματος ακόμα δε περισσότερο στους 

εργαζόμενους σε αυτό, είναι μια πρακτική ακραία ακόμα και για τις  κοινές 

εισπρακτικές εταιρείες. 

Αντίθετα με αυτή την πρακτική, επιβάλλεται, το Δημόσιο και τα Νομικά 

πρόσωπά του να έρχονται σε συνεννόηση με τις  Επιχειρήσεις Κοινής 

Ωφέλειας και να εξαντλούν όλα τα περιθώρια  για τον συμβιβασμό και την 

εξεύρεση μιας βιώσιμης ρύθμισης σε περιπτώσεις οφειλών τους. 

Επειδή πρέπει να εξαντλούνται όλα τα περιθώρια για τον συμβιβασμό ώστε η 

ΕΥΔΑΠ, όπως και όλες οι επιχειρήσεις κοινής ωφέλειας, να μην καταφεύγουν 

σε κατάσχεση των λογαριασμών ενός Νομικού Προσώπου Δημοσίου Δικαίου 

(ΝΠΔΔ) όπως είναι το ΙΓΕ ενέργεια που θέτει σε διακινδύνευση την υπόσταση 

και τη λειτουργία τους, 

Επειδή οι προηγούμενες διοικήσεις του Ινστιτούτου κατέβαλαν προσπάθεια 

για την αναγνώριση των αιτιών και τον προσδιορισμό και τη επίτευξη 

συμφωνίας με την ΕΥΔΑΠ  ως προς το πραγματικό ύψος της οφειλής προς 

αυτή, 

Επειδή η επιλογή της προσωρινής αντιμετώπισης του προβλήματος με την 

καταβολή των χρημάτων της μισθοδοσίας στους εργαζόμενους μέσω των 
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αποθεματικών του Ιδρύματος δε λύνει το πρόβλημα ενώ δεν καλύπτει έστω 

και προσωρινά τις ασφαλιστικές εισφορές  

Επειδή παρά τις υποσχέσεις της πολιτικής Ηγεσίας για εξέλιξη του 

Ιδρύματος, το Ινστιτούτο Γεωπονικών Επιστημών (ΙΓΕ) βιώνει σαν 

αποτέλεσμα των χειρισμών της συνθήκες οικονομικής και άρα και 

λειτουργικής  ασφυξίας, 

Επειδή έχουν παρέλθει ήδη τρεις μήνες και δεν έχει επιτευχθεί η 

απελευθέρωση των λογαριασμών  με αποτέλεσμα να εντείνεται η ανασφάλεια 

των εργαζομένων αλλά και να διακινδυνεύεται το έργο και η λειτουργία του 

Ιδρύματος  

Επειδή τους καλοκαιρινούς μήνες ανάμεσα στις λειτουργίες του Ιδρύματος 

που τίθενται σε διακινδύνευση είναι η ιδιαίτερα  κρίσιμη ασφάλεια του 

Κτήματος Συγγρού  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Προχώρησε η Πολιτική Ηγεσία του ΥπΑΑΤ και η Διοίκηση του ΙΓΕ 

τα σε όλα τις νόμιμες ενέργειες ώστε να προστατέψει το ΙΓΕ από 

τα επακόλουθα των ενεργειών της ΕΥΔΑΠ; 

2. Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί η Πολιτική Ηγεσία του ΥπΑΑΤ και η 

Διοίκηση του ΙΓΕ ώστε να προσδιοριστεί το πραγματικό ύψος της 

οφειλής του Ινστιτούτου και να επέλθει ρύθμιση και αποπληρωμή 

αυτής;  

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Αραχωβίτης Σταύρος 

 

 




